

# UniKL - Pendidikan Berkualiti Bertaraf 5 Bintang

**SETARA 2019**  
Integrated Rating of Malaysian Higher Education Institutions  
**MATURED UNIVERSITIES**

Pada bulan September 2020, buat pertama kalinya, Universiti Kuala Lumpur (UniKL) termasuk dalam senarai 2021 Times Higher Education (THE) World University Ranking pada angka 1,000 lebih dan di tangga 10 teratas antara universiti-universiti di Malaysia. UniKL kini dikategorikan sebagai 6 universiti teratas di Malaysia dalam bidang Perniagaan dan Ekonomi dan 10 universiti teratas dalam bidang Sains Komputer dan Kejuruteraan.

Terkini, pada 18 Disember yang lalu UniKL telah dikategorikan sebagai universiti bertaraf 5 bintang melalui SETARA 2019 yang telah diumumkan oleh Kementerian Pengajian Tinggi. Di antara faktor-faktor UniKL dikategorikan sebagai universiti 5 bintang adalah seperti Kualiti dan kepelbagaian pelajar, Keupayaan staf akademik, Pengiktirafan staf akademik, Sistem pengurusan berkualiti, Kelestarian kewangan, Reputasi institusi, Kecukupan dan keupayaan staf akademik, Kepuasan pelajar, Kualiti graduan, Pengantarabangsaan program akademik, Pengiktirafan program dan lain-lain lagi.

Pembelajaran yang menekankan lebih praktikal berbanding teori secara tidak langsung menjadikan UniKL berbeza daripada institusi pengajian tinggi (IPT) yang lain. Malah, pendekatan itu juga meletakkan UniKL yang dimiliki

sepenuhnya oleh Majlis Amanah Rakyat (MARA), antara universiti pilihan pelajar Ijazah Sijil Pelajaran Malaysia (SPM), Sijil Tinggi Persekolahan Malaysia (STPM), Asasi, Matriculasi, Diploma, DKM, DLKM dan lain-lain untuk menyambung pengajian ke peringkat yang lebih tinggi.

Itulah keunikan UniKL dan ia bertepatan dengan kedudukannya sebagai sebuah universiti teknikal dan keusahawanan terkemuka di negara ini. Pendekatan sistem pembelajaran secara *hands-on* yang dikekalkan itu bertujuan melengkapkan graduannya dengan kemahiran berfikir, menerusi pengalaman dan pengamatan. Penekanan terhadap keseimbangan antara teori dan praktikal itu juga adalah untuk memastikan graduan yang dihasilkan berketramplan dan berupaya memenuhi keperluan pasaran pekerjaan.

UniKL menawarkan lebih daripada 130 program daripada 12 kampus yang terdapat di seluruh Semenanjung Malaysia. Semua program yang ditawarkan itu telah mendapat kelulusan daripada Agensi Kelayakan Malaysia (MQA).

Buat masa ini, UniKL mempunyai lebih 20,000 pelajar dan sepanjang penubuhannya sejak tahun 2002, UniKL telah melahirkan lebih 48,000 graduan yang rata-ratanya berjaya dalam kerjaya masing-masing, selain menjadi usahawan berjaya di dalam mahupun luar negara. Selaras dengan cabaran era globalisasi dan memenuhi permintaan



Pelajar disediakan dengan fasiliti lengkap yang sama seperti digunakan dalam industri

industri, UniKL tidak hanya berusaha memastikan graduannya diengkap pengetahuan teknologi yang kukuh, kemahiran teknikal dan keusahawanan tetapi juga dibekalkan dengan ilmu kepimpinan dengan keperibadian yang tinggi. Selain itu, sebagai nilai tambah kepada pelajar, universiti tersebut turut menyediakan kursus-kursus profesional yang boleh diikuti pelajar selepas tamat pengajian. Kursus-kursus profesional yang ditawarkan beresesuaian dengan program ijazah atau diploma yang sedang diikuti oleh pelajar.

UniKL juga menerapkan pendekatan Graduate Higher Order Critical Skill (GHOCS) iaitu kemahiran insaniah yang lebih menyeluruh dengan menekankan kepada kemahiran, pengetahuan dan pembangunan keperibadian. Ia adalah untuk membantu melahirkan graduan cemerlang yang holistik merangkumi pembentukan karakter dari segi fizikal, emosi, rohani, intelek, kerjaya dan sosial.

GHOCS akan mengambil kira penglibatan mahasiswa di dalam kelas dan juga luar kelas seperti penyertaan melalui kelab, aktiviti kurikulum, program-program anjuran mahasiswa melalui subjek yang dipelajari di dalam kelas, pertandingan yang disertai mereka

dan juga penglibatan mereka dengan aktiviti luar yang tidak melibatkan UniKL. Ini termasuk aktiviti-aktiviti khidmat komuniti dan program-program kepimpinan yang dilakukan sendiri oleh pelajar dari awal hingga akhir. Malah, pelajar juga merangka modul dan bertindak sebagai fasilitator untuk program kepimpinan. Banyak kelebihan yang diberikan UniKL kepada pelajarannya. Semua itu diusahakan bagi memastikan setiap mahasiswa yang dilahirkan oleh UniKL telah dibekalkan dengan semua kemahiran yang dapat membantu mereka membina kerjaya kelak.

Pengetahuan praktikal itu adalah aset dan kekuatan setiap graduan UniKL. Apabila menghadiri temuduga, mereka bukan sahaja membawa bersama pengetahuan teori dan praktikal, malah sesesungguhnya mempunyai nilai tambah seperti sijil profesional, kemahiran insaniah, pendedahan melalui program kerjasama antarabangsa dan sebagainya.

Pengambilan yang terdekat adalah pada Januari 2021 bagi program diploma dan ijazah. Permohonan boleh dibuat melalui laman web [www.unikl.edu.my](http://www.unikl.edu.my). Pinjaman pengajian dari MARA/PTPTN disediakan bagi yang layak.

Where Knowledge is Applied and Dreams Realised

## BIDANG-BIDANG PENGKHUSUSAN

-  Electrical, Electronics, Medical Electronics & Telecommunication Technology
-  Chemical and Bioengineering Technology
-  Software Engineering, Computer System Security, IoT, Networking, Multimedia & Animation
-  Mechanical, Mechatronics, Manufacturing, Applied Electronics & Automotive Management
-  Quality Engineering, Instrumentation and Control Engineering, Facilities Maintenance & Industrial Logistic
-  Design, Manufacturing, Engineering Business Management & Railway System
-  Accounting, Entrepreneurship, Islamic Finance, International Business, Marketing & Tourism

**PENGAMBILAN  
JANUARI  
2021  
BAGI  
PROGRAM  
DIPLOMA  
&  
IJAZAH**



-  Biomedical, Environmental Health & Occupational Safety and Health
-  Marine Engineering, Offshore Engineering Technology & Maritime Management
-  Welding, Air Conditioning, Robotics, Automotive Maintenance & Water Engineering Technology
-  Aircraft Maintenance Technology & Aviation Management



**Permohonan juga dibuka untuk lekatan DKM/DLKM**

Mohon sekarang:  
**[www.unikl.edu.my](http://www.unikl.edu.my)**





**Kumpulan Pendidikan MARA**

Universiti Kuala Lumpur DU01(W)

**Universiti Kuala Lumpur**

1016 Jalan Sultan Ismail, 50250 Kuala Lumpur

HP & WA :  
011 5693 8263 / 011 5965 6805

Hotline : 1800 888 177

[www.unikl.edu.my](http://www.unikl.edu.my)

Universiti Kuala Lumpur - Officialpage

UniKLOfficial

